
Zes minuten mobiel bellen. 

Het is zomer 2015. Ik verwacht een voor mij belangrijk telefoontje. Ik ben niet thuis en er is geen 

vaste lijn. Het moet dus mobiel. Ik denk, dat kan wel even. Alleen even kort. Ik weet al dat ik last heb 

van de straling. Ik doe eerst een klein stralingsmutsje op. Ik ga zo staan dat mijn 2G prepaid mobiel 

uit 2009 (geen smartphone) richting de zendmast is, zodat er niet harder gestraald hoeft te worden 

dan nodig is. Ik dacht echt dat het wel even kon. Ik heb dus een positieve gedachte, even kort bellen 

en dan helemaal zo en zo en dan moet het wel kunnen. Ik heb dus geen negatieve gedachte die zou 

kunnen leiden tot een nocebo-effect. Even zes minuten gesproken met mijn mobiel aan mijn oor met 

de stof van het stralingsmutsje ertussen. En daarna……..  Gaan de helse stekende pijnen dwars door 

mijn hoofd van mijn ene oor naar mijn andere oor. Vervolgens word ik extreem duizelig en draaierig. 

Gelukkig zat ik op een bed te bellen. Ik moest direct gaan liggen, anders was ik tegen de vlakte 

gegaan. Ik ben immens geschrokken, ik lag daar helemaal raar op bed. Dit had ik nog nooit eerder zo 

gehad. Daarna heb ik nooit meer een mobiel aan mijn hoofd gehad. De EHS bouwt zich op. Een 

aantal jaren daarvoor (in 2009) kon ik nog gewoon bellen met ditzelfde toestel. Ook kon ik nog prima 

SMS-en.  Nu stuur ik één SMS per half jaar om het beltegoed en het nummer te behouden. En ik een 

mobiel heb voor de noodgevallen. En dan doe ik eerst mijn stralingswerende blouse aan en ik zit met 

stralingswerend gaas rondom mijn hele hoofd en gezicht en dan verstuur ik één sms met een 

uitgestrekte arm…… 

 

Honingbijen. 

Vier jaar geleden ben ik bij een bessenteler die ook honingbijen heeft straling wezen meten. Hij zat 

namelijk vrij dichtbij een zendmast. Er was best wel een groot verschil in straling. Het is maar net hoe 

er vanaf de mast gestraald wordt. Ik heb de plekken met de minste straling opgezocht en hij keek dan 

of dat ook een goede plek voor de bijen zou zijn, qua zon en rust e.d. In het najaar heeft hij al zijn 

bijenkasten verhuisd naar de plekken met de minste straling. De zomer erna zei hij “kom eens mee”. 

De bijenkasten zaten boordevol met honing. Heel veel meer dan de jaren ervoor. Je kan van de bijen 

niet zeggen dat ze last hebben van een nocebo-effect. 

 

Hondje. 

Een paar maanden geleden ben ik straling wezen meten bij een vriendin. Ze heeft net ontdekt dat ze 

last heeft van de straling. En dat ze zich heel  veel  beter voelt als alle straling weg is. Ze had een 

nieuw modem gekregen maar twijfelde of de WIFI wel  uit was. Er zat wel een WIFI-uit knop op, maar 

werkte deze wel? Ook had ze weer allerlei klachten, duizeligheid met name. Die klachten verbond  ze 

op dat moment nog niet aan de straling. Ze had immers als heel veel uit en alle LED lampen 

vervangen door ouderwetse gloeilampen vanwege de vuile stroom die LED lampen veroorzaken. Bij 

de meting bleek de WIFI wel aan te staan. Het modem toen helemaal uitgezet. En we stonden bij de 

eettafel alweer over andere dingen te praten. Opeens ligt haar hondje weer in de mand. De mand op 

de grond voor de vensterbank, waar het modem op staat. Vertelt ze dat de hond de laatste tijd niet 

meer in de mand wilde liggen. Sinds het nieuwe modem dus! Je kan niet van een hond zeggen dat die 

last heeft van een nocebo-effect. 



 

Ik vind het heel erg schadelijk en schandelijk dat er door diverse mensen vanuit de overheid en 

overheidsinstanties zoals de GGD altijd weer wordt gezegd dat onze klachten ook een psychische 

oorzaak zouden kunnen hebben. Altijd wordt het nocebo-effect weer genoemd. Hierdoor worden wij 

ook t.o.v. de rest van de maatschappij weggezet als een “rare groep mensen” die “denken dat ze last 

hebben van de straling”. Wij denken niet dat wij last hebben van de straling, wij weten dat we last 

hebben van de straling. Dat hebben wij ontdekt. De EMV zijn de oorzaak en niets anders dan dat!!! 

Bij mij heeft het ook jaren geduurd voordat ik het door had dat ik last had van de EMV. Dus jarenlang 

had ik geen enkele negatieve gedachte over deze straling maar wel van alles aan klachten. Mijn 

lichaam liegt niet. De overheid blijft ons maar ontkennen, negeren, kleineren, aan het lijntje houden 

en wegzetten als potentieel psychisch gestoorde  mensen. Het is een grote schande. Hierdoor verlies 

je echt het vertrouwen in de overheid. En dit is voor mij dan m.b.t . de straling en andere EMV. En 

niet m.b.t. corona. Ik ben gevaccineerd en voel me goed met deze vaccinatie (Moderna). Als EHS-er 

moet ik zeker niet in het ziekenhuis belanden met alle apparatuur met EMV. Als EHS-er is bijna alles 

ontoegankelijk geworden. Ik kan bijna nergens meer op bezoek en naartoe en ook de zorg houdt 

geen rekening met EHS-ers. Er zijn geen stralingsvrije ruimtes en bedden in de ziekenhuizen en bij de 

huisarts e.d. En nergens bij de overheid word je serieus genomen en erkend. En ook bij de 

Ombudsman kun je niet terecht. In een echte democratie worden ook de “zwakkeren” beschermd. 

Dat is beschaving. Voor alle soorten mensen is er hulp, de gehandicapten, de zieken, de ouderen, 

enz. Behalve voor de EHS-ers. Het is de hoogste tijd om EHS te erkennen!!! 

Voor de rest verwijs ik naar mijn reacties op de vorige consultaties van sept. 2019, jan. 2020, 6 maart 

2020, 2 jan. 2021 en 29 jan. 2021. Het is allemaal al geschreven. Door mij en de vele anderen. We 

mogen reageren maar er wordt helemaal niets mee gedaan. Er zijn bij de consultatie van nu relatief 

weinig reacties uit onze groep. Veel mensen reageren al niet meer, er wordt immers toch niets mee 

gedaan. Het is een grote schijndemocratie. Het is allang de hoogste tijd dat de overheid naar de 

mensen gaat luisteren. Net zoals bij de toeslagenaffaire, de zwarte lijst van de Belastingdienst en de 

aardbevingsslachtoffers in Groningen. Zoals er bij de gaswinning heel veel geld is verdiend over de 

rug van de Groningers wordt er nu heel veel geld verdiend over de rug van de EHS-ers en alle mensen 

die nog niet weten dat ze ziek zijn door de EMV. Van het geld dat nu verdiend wordt met de verkoop 

van de frequenties zouden ten eerste de EHS-ers geholpen moeten worden. En grond kopen en 

huizen bouwen voor het inrichten van stralingsvrije woongebieden, in elke provincie één. Als 

overheid ben je ook verantwoordelijk voor de EHS-ers. Het is toch tijd voor een nieuwe 

bestuurscultuur? En dus niet de oude machtspolitiek met stralingsdictatuur. Waarbij alles en 

iedereen bestraald wordt en je nergens naartoe kan en je als EHS-er aan je lot wordt overgelaten. 

Ir Dinette Keulen 

 

Artikel: https://www.nrc.nl/nieuws/2019/09/09/straks-kan-ik-niet-meer-naar-buiten-a3972763 , met 

hierin de onderstaande foto van mij, genomen door fotograaf David van Dam, copyright. 
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